
Zápis ze zasedání SKAS MFF UK
30. května 2025, 16 : 02–17 : 50

Ke Karlovu 3, velká zasedací místnost M252

Přítomni: Andrej Farkaš, Jakub Černý, Lukáš Nowak, Anna Yaghobová, Arina Beck, Kateřina
Ficková, Petr Šimůnek, Šimon Láznička
Nepřítomen: Vojtěch Gaďůrek
Hosté: Mirko Rokyta, Michal Kulich, Blanka Svobodová, Anna Smetanová, Luboš Veverka, Jan
Černohorský, David Koňařík
Zapisovatel: Jakub Černý

Průběh zasedání

16 : 02 Začíná zasedání senátu.

16 : 03 Program schválen tichým souhlasem.

1. Anglická verze české Karolínky (16 : 04–16 : 14)

16 : 04 Zahájena diskuse o anglické verzi české Karolínky.

16 : 05 Anglické verze existují pouze pro programy vyučované v angličtině; pro české programy
by byly matoucí.

16 : 08 Vzhledem k počtu různých programů je překlad všech dokumentů nepraktický.

16 : 09 Dorazil Andrej Farkaš.

16 : 11 Návrh student–student překladů na Matfyz Wiki označen jako zmatečný, jelikož se
oficiální dokumenty často mění.

16 : 14 Bod uzavřen.

2. Výsledky voleb a disciplinární řízení (16 : 18–16 : 23)

16 : 18 Andrej Farkaš popisuje incident s předčasným zveřejněním výsledků jedním ze zvole-
ných senátorů, Davidem Koňaříkem; věc předána Disciplinární komisi.

16 : 20 David Koňařík se brání, že nic neprovedl; poukazuje na systémový problém. Andrej
Farkaš odkazuje na opatření rektorky, se kterými mělo být chování v nesouladu.

3. Nadcházející volby ve SKAS (16 : 23–16 : 27)

16 : 23 Informace o volbách na příštím zasedání (Studijní komise, předseda SKAS).

16 : 26 Děkan Mirko Rokyta zdůrazňuje význam pozice předsedy studijní komise.

4. Noví senátoři a e-mailová agenda (16 : 27–16 : 41)

16 : 27 David Koňařík (informatika) – kandidoval kvůli aféře s novými e-maily, chce zlepšit
komunikaci SKAS–studenti.

16 : 29 Jan Černohorský (informatika, 2. náhradník, KSP, MASO, správce sítě KI) – kan-
didoval ze stejného důvodu.
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16 : 30 Mirko Rokyta se vyjadřuje ke zmíněné aféře s maily: povinnost používat fakultní e-
maily bude zmírněna na „důrazné doporučení“ (účinnost od 1. 7. 2025).

16 : 34 SKAS by neměl šířit neuzavřené informace z KD, proto je komunikace složitější.

16 : 36 Vyzdvižena důvěrnost informací z KD.

16 : 38 SKAS vysílá hosta na KD; bod uzavřen.

16 : 41 Představení hostů z vedení MFF UK.

5. Různé (16 : 42–17 : 50)

5.1 Nominace na cenu MŠMT za mimořádný čin

16 : 42 Tajemnice navrhuje nominovat studenta MFF UK; debata o formě podpory.

16 : 45 Dorazila pizza.

16 : 49 Návrh schválen 8/8 hlasy.

5.2 Návod na státnice

16 : 51 Arina Beck dotaz na proděkana Kulicha; materiál se připravuje. SKAS (Arina) zašle
FAQ vedení.

5.3 Umění v rotundě MS

16 : 54 návrh studentky na výstavu fotografií zesnulého studenta. Vedení by rádno spolupra-
covalo.

16 : 56 Správa budov souhlasí; vedení podporuje další umění.

17 : 01 Bod uzavřen.

5.4 Komunikace SKAS

17 : 01 SKAS na Instagramu a Facebooku; David Koňařík navrhuje Matfyz Wiki a správu
Discordu.

17 : 05 Arina řeší interní komunikaci; Messenger zůstává jako hlavní forma komunikace.

17 : 07 Některým senátorům nefungují fakultní e-maily.

17 : 11 Jan Černohorský se nabízí spravovat zprávy na discordu.

5.5 Albeř

17 : 13 Tajemnice: chystá se přednáška o bezpečnosti (s ombudsmankou).

17 : 14 Ombudsmanka: připravovaná videa.

17 : 16 Arina: přeje si aby byl matfyz HELP zmíněn na přednáškách.

17 : 17 Změna formy Albeře od příštího roku; tento rok byl pokus o to, aby nebyl program
po večeři, ale bude po ní beseda s děkanem a přednáška o měkkých cílech.

17 : 21 Šimůnek pochválil vedení za aktivní kroky v oblasti monitorování střetu zájmů v
návaznosti na nedávné události na rektorátu UK.

17 : 22 Tajemnice informovala o dalších plánovaných krocích v této problematice.

2



5.6 Střet zájmů zaměstnanců

17 : 25 Tajemnice o informovanosti zaměstnanců.

17 : 28 Mnozí zaměstnanci mohou být dle vyhlášky ve střetu zájmů; bude řešeno.

5.7 Linkedin a web SKAS

17 : 32 Od 1. 6. 2025 nastupuje nová zaměstnankyně OPMK; Od první července by měla začít
fakulta používat linkedin.

17 : 39 Luboš Veverka navrhuje vlastní stránky SKAS na webu MFF.

5.8 Přejmenování Instagramu

17 : 41 Návrh změny @skas_mff → @skas_mff_uk neschválen; zůstává nová verze.

5.9 Loučení se senátory

17 : 46 Rozloučení s Annou Yaghobovou (zůstává na fakultě) a Lukášem Nowakem (odchází).

17 : 49 Poděkování děkana, předsedy AS a Andreje Farkaše.

Zasedání ukončeno v 17 : 50.
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